
 

 

 

 

Enterprise specializes in pools, swimspas and Hydropool hot tubs. 

This family business offers a service to its customers in the field of swimming pools and spas since 1989. Customers 

can benefit from the company's services in Northeastern New Brunswick for 27 years now. The service can be 

provide in store, online or at home. The owners now want to sell the company for retirement. 

This company offers services such as the sale, installation and maintenance of Spas and Hydropool spas as well as 

maintenance, repair and renovation of existing pools. The company has the knowledge and quality equipment to 

perform work related to its fields of activity. In addition, they sell the equipment, pool parts and accessories such as 

vinyl liners, pumps and filters, etc. It is therefore possible to find all the necessary products at one place. This 

enterprise is in operation all year long except for the winter season where we can see a change in office hours. 

This is an excellent business opportunity for anyone with an interest in the field. It is also possible for the future 

owner to offer additional services such as pool installations, patios and sheds construction, etc. In addition, 

employees are loyal to the company and are very competent. They provide a very professional and reliable service 

for so many years and it is a good augury for the future. If you have any questions, do not hesitate to contact us.  

Entreprise spécialisée dans les piscines, les spas et les spas Hydropool. 

Cette entreprise familiale offre un service d'expertise à sa clientèle dans le domaine des piscines et des spas depuis 

1989. Les clients peuvent bénéficier des services de l'entreprise et de la vente de produits reliés à ce domaine et ce, 

en magasin, en ligne ou à la maison. L'entreprise est située dans le nord-est du Nouveau-Brunswick depuis 

maintenant 27 ans. Les propriétaires désirent maintenant vendre l’entreprise afin de prendre une retraite bien 

méritée.  

Cette entreprise offre des services tels que la vente, l'installation et l'entretien des spas et spas Hydropool ainsi que 

l'entretien, la réparation et la rénovation de piscines existantes. L'entreprise possède les connaissances et des 

équipements de qualité pour effectuer les travaux reliés à ses domaines d'activités. De plus, ils vendent les 

équipements, pièces et accessoires de piscine tels que des toiles de vinyle, pompes et filtres, etc. Il est donc possible 

d'y trouver tous les produits nécessaires au même endroit. Cette entreprise est en opération pendant toute l'année. Par 

contre, les journées et les heures de bureau changent lors de la saison hivernale. 

Il s’agit d’une excellente opportunité d’affaires pour quiconque ayant un intérêt dans le domaine. Il est aussi 

possible pour le futur propriétaire d'offrir des services additionnels tels que l'installation de piscine, construction de 

patios et cabanons, etc. De plus, les employés sont loyaux à l’entreprise et sont très compétents. Ils offrent un 

service très professionnel et fiable depuis bien des années qui augure bien pour le future. Si vous avez des questions, 

n’hésitez pas à nous contacter. 

Asking Price /Prix demandé : $1,795,000$ 

Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé:  2 lots de Terrain, Bâtiment, Fournitures, 
mobilier, équipements et l'inventaire /2 Lands, Building, Supplies, Furniture, Equipment and Inventory. 
Building Size: 2996 sq.ft./pi2    Site Area: 54,723 sq.ft./m2 

Revenus /Income: $1,769,892    Cash Flow/ Fonds de roulement: $534,302 
Monthly Payroll / Paie mensuelle: $17,719  Inventory/Inventaire: $150,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 1989  Year Established/ Année établie: 1989 
Full-Time Employees/Employés à temps plein: 10 Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 0 
Winter season/Saison Hivernale: 3 full-time/temps plein et/and 1 Part-Time/temps partiel 
 
Reason for Sale/ Raison de la vente: Retirement/Retraite. 


